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西安交通大学是中国国家教育部直属重点大学。2017年入选

国家“双一流”建设名单A类建设高校，8个学科入选一流建

设学科。2020年QS亚洲大学排名55位，全球排名307位。学

校致力于培养一流的国际化人才，根据留学生发展需求，在

优势学科中开设专门针对来华留学生攻读本科学士学位的项

目四个：汉语言（商务汉语方向）、国际经济与贸易、大数

据管理与应用（电子商务方向）和机械工程（智能制造方

向），涵盖工、商、人文三个大类。

项目授课语言：汉语

入学语言要求：HSK4级。汉语为母语或基础教育阶段以中文

为主要学习媒介，经我校认定，可免交HSK4级证书。汉语水

平不达标者，可选择在西安交大进行预科学习，完成预科阶

段的考核要求，并通过HSK4级考试，方可进入我校本科学

习。

Xi’an Jiaotong University (XJTU) is the national key university directly 
administered by the Ministry of Education of China. It was selected in the List 
of World-class Universities and First-class Disciplines (abbreviated as 

“Double First-class”) released in 2017 by the Ministry of Education of China, 
as a Double First-class university in Category A, and its eight disciplines were 
chosen into the first-class level in the world. In QS University Rankings 2020, 
XJTU ranked No. 55 in Asia and No. 307 in world. We commit ourselves to 
cultivating First-class international talents. In accordance with training 
requirements for international students, we offer FOUR SPECIAL BACHELOR 
PROGRAMS, Chinese languages (Business Chinese), International Economics 
and Trade, Big Data Management and Application, Mechanical Engineer-
ing(Intelligent Manufacturing), featuring on Bachelor for international 
students based on our predominant disciplines. The programs cover three 
major categories of engineering, business and humanities.
Teaching Language: Chinese 
Chinese Language Requirements: HSK Level 4. The students whose native 
language or taught language in the elementary education stage is Chinese 
can be exempted by HSK Level 4. The students whose language level is not 
eligible can apply for Foundation Programs. If you pass the Foundation 
Program and HSK Level 4，you'll be able to proceed to the bachelor 
programs.

西安交通大学留学生汉语言专业（商务汉语方向）前四个

学期以基础汉语听说读写能力培养为主。第五、六、七学

期进行商务专业汉语学习、中国国情及汉语文学知识学习

和商务汉语语言运用技能培养。第八学期学习国际贸易基

础知识并进行论文撰写。

The program majors in training Elementary Chinese Listening, Speaking, 
Reading and Writing in the first four semesters. In the following 
semesters, students will develop their Business Chinese Language Skills, 
knowledge related to China’s national condition, Chinese Literature and 
skills of Business Chinese Language application. In the last semester, 
international trade basic knowledge will be given and thesis will be 
finished. 

专业概况
Overview

主干学科：中国语言文学

相关学科：经济学、历史学、哲学

Major Disciplines: Chinese Language and Literature
Relevant Disciplines: Economics, History and Philosophy

主干学科与相关学科
Major Disciplines and 
Relevant Disciplines 

学制四年，授予文学学士学位。

毕业条件：修满155学分，完成课外实践3学分，通过

HSK5级（210分）及论文答辩可获得毕业证。符合《西安

交通大学本科生学籍管理与学位授予规定》的，可授予学

位并颁发学位证书。

学制、学位授予与毕业条件
Period, Graduation and Degree 
Awarding Conditions 

●Period：4 years
●Degree: Bachelor of Arts 
●Graduation Conditions: A Graduate Certificate is awarded if you 
successfully earn 155 credits and 3 credits for Extracurricular Practice, 
pass HSK Level 5( score 210) and thesis defense. A Degree Certificate is 
awarded if you meet the specification of “Xi 'an Jiaotong University 
Undergraduate Student Status Management and Degree Awarding 
Regulations”.   
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汉语言（商务汉语方向）
Chinese languages (Business Chinese)01

1.专业实习

2.毕业论文

3.课外实践(包括中国文化实践、语言实践、学科竞赛等)

主要实践环节
Practical Training 

1. Professional Practice
2. Thesis
3. Extracurricular Practice (including Chinese Cultural Practice,   
     Language Practice and Discipline Competition) 
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国际经济与贸易介绍
International Economics and Trade02 大数据管理与应用（电子商务方向）

Big Data Management and Application (E-commerce)03
西安交通大学一带一路留学生国际经济与贸易本科专业前两个学期以基础

汉语、专业汉语、数学、计算机等基础课程为主，提高学生的汉语水平，

培养学生用汉语学习研究的能力。第三学期开始进行国际经济与贸易专业

基础课、专业核心课、专业选修课和实践环节的学习，培养学生扎实的理

论基础和突出的实践能力。第八学期进行毕业论文的撰写和答辩。
International Economics and Trade of XJTU One Belt One Road International Students 
Program offers courses of Elementary Chinese Language, Professional Chinese, Mathematics 
and Computer to improve students’ language level and train their skills of researching by 
Chinese language in the first two semesters. Basic, core and optional modules related to 
international economics and trade as well as practice training will be given from the third 
semester to cultivate students’ theoretical foundation and practical capability. In the last 
semester, thesis writing and defense will be conducted. 

专业概况
Overview

主干学科：管理学          

相关学科：汉语言文学、经济学、统计学
Major Disciplines: Management          
Relevant Disciplines: Chinese Language Literature, Economics, Statistics

主干学科与相关学科
Major Disciplines and Relevant Disci-
plines 

学制四年，授予管理学学士学位。

毕业条件：完成专业培养方案规定学分，通过HSK5级，可获

得毕业证书；符合《西安交通大学本科生学籍管理与学位授

予规定》的，可授予学位并颁发学位证书。

学制、学位授予与毕业条件
Period, Graduation and Degree 
Awarding Conditions 

●Period：4 years
●Degree: Bachelor of Management
●Graduation Conditions: A Graduate Certificate is awarded if you success-
fully earn the credits prescribed by training program, pass HSK Level 5 and 
thesis defense. A Degree Certificate is awarded if you meet the specification 
of “Xi 'an Jiaotong University Undergraduate Student Status Management 
and Degree Awarding Regulations”.  

Basic Skill Training, Scientific Research Training, Project Design, Specialized 
Practice, Graduation Project(Thesis), Metalworking Practice 

基本技能训练、科研训练、项目设计、专业实习、毕业设计

（论文）、金工实习。

主要实践环节
Practical Training

主干学科：经济学        相关学科：汉语言文学、管理学
Major Disciplines: Economics     Relevant Disciplines: Chinese Language Literature, Manage-
ment

主干学科与相关学科
Major Disciplines and Relevant Disciplines 

基本技能训练、科研训练、项目设计、专业实习、毕业设计（论文）、金

工实习。
Basic Skill Training, Scientific Research Training, Project Design, Specialized Practice, Graduation 
Project(Thesis), Metalworking Practice 

主要实践环节
Practical Training 

●Period：4 years
●Degree: Bachelor of Economics
●Graduation Conditions: A Graduate Certificate is awarded if you successfully earn the credits 
prescribed by training program, pass HSK Level 5 and thesis defense. A Degree Certificate is 
awarded if you meet the specification of “Xi 'an Jiaotong University Undergraduate Student 
Status Management and Degree Awarding Regulations”.  

学制、学位授予与毕业条件
Period, Graduation and Degree 
Awarding Conditions 

学制四年，授予经济学学士学位。

毕业条件：完成专业培养方案规定的学分，毕业时中文能力应当达到 HSK 5 

级水平，准予毕业，可获得毕业证书；符合《西安交通大学本科生学籍管

理与学位授予规定》的，可授予学位并颁发学位证书。

本专业采用管理理论与应用实践相结合的培养方式。前四个学期按照学科大类培养，进行通识教育，完成人文社会科学、高等数

学、汉语、计算机技术基础等基础平台课程和理工类专业基础及专业核心课程学习；第五、第六、第七学期完成电子商务与大数

据管理与应用相关专业课程的学习与实践；第八学期完成毕业设计（论文）并通过答辩。
The program combines application practice with theoretical management. Students will be given a general education according to the broad category training in the 
first four semesters. They will take basic platform courses, such as humanities and social sciences, higher mathematics, Chinese language and fundamentals of 
computer technology, as well as basic and core modules in science and engineering. Professional courses related to E-commers and big data management and 
application will be offered in the following semesters. In the last semester, graduation project (or thesis) and defense will be conducted. 

专业概况
Overview
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本专业采用理论与应用实践相结合的培养方式。前四个学期

按照学科大类培养，进行通识教育，完成工科基础科学、高

等数学、汉语、计算机技术基础等基础平台课程和理工类专

业基础及专业核心课程学习；第五、第六、第七学期完成机

械工程及智能制造相关专业课程的学习与实践；第八学期完

成毕业设计（论文）并通过答辩。

The program combines application practice with theoretical management. 
Students will be given a general education according to the broad category 
training in the first four semesters. They will take basic platform courses, such 
basic science of engineering, higher mathematics, Chinese language and 
fundamentals of computer technology, as well as basic and core modules in 
science and engineering. Professional courses and practice related to 
Mechanical Engineering and intelligent manufacturing will be offered in the 
following semesters. In the last semester, graduation project (or thesis) and 
defense will be conducted. 

专业概况
Overview

主干学科：机械工程

相关学科：力学，材料科学与技术, 控制科学与工程，动力工

程及工程热物理。

Major Disciplines: Mechanical Engineering 
Relevant Disciplines: Dynamics, Material Sciences and Technology, Control 
Science and Engineering, Power Engineering and Engineering Thermophysics 

主干学科与相关学科
Major Disciplines and Relevant Disciplines 

学制四年，授予工学学士学位。

毕业条件：完成课内学分，通过HSK5级，可获得毕业证。符

合《西安交通大学本科生学籍管理与学位授予规定》的，可

授予学位并颁发学位证书。

●Period：4 years
●Degree: Bachelor of Engineering
●Graduation Conditions: A Graduate Certificate is awarded if you successfully 
earn the credits prescribed by training program, pass HSK Level 5 and thesis 
defense. A Degree Certificate is awarded if you meet the specification of “Xi 
'an Jiaotong University 

学制、学位授予与毕业条件
Period, Graduation and Degree Awarding 
Conditions 

1、基本技能训练

2、专业实习

3、实践训练

      综合性CDIO实践：采用CDIO项目实践模式进行（必修），侧重多学科自主实践，要求学生自由选择参加由3到5名成员构成的 

       项目团队，按照“设计-构思-实施-运行”的过程步骤完成产品/系统的设计开发，考核合格者获得学分。

       专业性CDIO训练：以CDIO综合实验（课程设计）方式进行，侧重专业方向的实践

       课内综合试验:按照课程设置进行。

4、毕业设计

为期一学年。其中第七学期主要任务是调研和资料收集，开展基础实验；第八学期开展主体设计或研究工作，撰写毕业论文。
a. Basic Skill Training
b. Specialized Practice
c. Practical Training
    i.  Comprehensive CDIO Practicing: focusing on independent multi-disciplinary practice, compulsory CDIO Program mode is adopted for practice. Students are   
         required to free attend a project team composed by 3 to 5 members. The project team will design and develop a product or a system by the educating mode        
         ofConceive-Design-Implement-Operate. Credits will be obtained if pass the evaluation. 
    ii. Professional CDIO Training: focusing on professional practice, the curriculum design will be conducted by the mode of CDIO comprehensive experiments. 
    iii.Comprehensive in-class Experiment: it will be carried out according to curriculum description. 
d. Graduation Project 
     The project lasts for one academic year. During this academic year, investigation, data collection as well as basic experiments will be carried out in the 7th    
     semester. Main design， research work and dissertation will be conducted in the 8th semester. 

主要实践环节
Practical Training 

机械工程（智能制造方向）
Mechanical Engineering (Intelligent Manufacturing)04

Introduction to Typical 
International Bachelor Programs

留学生本科特色项目介绍05   06

52%

75%

63%

01

02

03

04



1、18-25 years of age & with good health status;
2、Valid foreign ordinary passport;
3、High school or advanced diploma;
4、Chinese proficiency must be above HSK 4 (Score 180) with a minimum of    
     60 in all sub-skills. 

招生简章
Enrolment Guide05

1、18 - 25周岁，身体健康；

2、持有外国普通有效护照；

3、高中毕业以上学历；

4、汉语水平HSK4级180分以上（单科不低于60分）。

申请资格
Eligibility01

February 1st - June 30th网申时间：2月1日-6月30日

Application Time：
申请时间02

a)  XI’AN JIAOTONG UNIVERSITY APPLICATION FORM FOR INTERNATIONAL 
STUDENTS (finish in the online system);
b) Notarized copies of senior high school graduation diploma (Student 
expecting to graduate should provide an official letter declaring expected 
graduation date. Documents rather than Chinese or English should be 
attached with a Chinese or English notarized translation.) 
c)  Notarized copies of high school academic transcripts, including courses 
taken and standard achieved, and general examination transcript if have. 
(Documents rather than Chinese or English should be attached with a 
Chinese or English notarized translation.)
d) Notarized copy of your HSK, HSKK results (applicants whose mother 
tongue is Chinese are free from HSK after getting confirmed from our 
school);
e)  Scanned copy of valid foreign ordinary passport; 
f)  Physical Examination Record for Foreigner: The Form is provided by 
Chinese health and quarantine authorities and required to complete in 
Chinese or English. Please download the template here. The applicant must 
strictly take all the examination as required by the Form. Leaving a blank or 
absence of suggestion and signature of the doctor or seal of the hospital will 
make the form invalid. The result is valid for 6 months.);
g) Non-criminal record (Character Certificate issued by previous education 
organization is also acceptable);
h) Personal Statement;
i)   One recommendation letter;
j)   Other supporting documents you would like to provide;
k)  Application fees: Self-sponsored 500 RMB, Scholarship Program 800 RMB. 
(non-refundable, only accept bank transfer to our account, please provide 
the scanned copy of receipt issued by the bank.)
Notes:
i.   Incomplete application will be rejected;
ii.  Please provide documents b)-k) above in scanned copy and upload to 
the online application system of XJTU.

1、《西安交通大学外国留学生入学申请表》（在西安交通大

学国际教育学院网上申请系统中完成即可）；

2、经过公证的高中学历证明。（中英文以外文本须附经公证

的中文或英文的译本，应届毕业生须提交预毕业证明）；

3、学习成绩单。高中阶段全部课程的成绩单原件及高中毕业

会考成绩单原件（中英文以外文本须附经公证的中文或英文

的译本）；

4、汉语水平证明；

5、外国普通有效护照；

6、《外国人体格检查记录》（此表由中国卫生检疫部门统一

印制，需英文或中文填写。申请人应严格按照中要求的项目

进行检查。缺项、未贴本人照片或照片上未盖骑缝章、无医

师意见和医院签字盖章的表无效。检查结果有效期为6个

月）；

7、无犯罪记录证明（在校生可由校方出具在校表现证明）；

8、个人陈述；

9、一封推荐信；

10、获奖证书或其他支撑性材料；

11、报名费：自费500元，奖学金项目800元。不予退还，只

接受银行转账，请提供转账后银行出示的转账证明。

注：  a.材料不全者，不予受理；

           b.2～11项申请材料均请准备扫描件，上传至西安交通大 

           学国际教育学院网上报名系统。

申请材料
Application Documents03
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申请程序
Application Procedure：04

Offers and scholarship opportunities to applicants are to be considered on 
the merit basis of individual’s Chinese language level, high school academic 
achievement, award, interview and scholarship places.

学校根据学生汉语水平、高中成绩、获奖情况、面试结果、

当年度奖学金名额等综合评定，择优录取并提供奖学金资

助。

录取和入学
Admission 05

1、中国政府奖学金：免交学费；提供免费校内住宿；提供奖

学金生活费2500元人民币/月；提供在华综合医疗保险。学生

需联系相关派遣部门递交申请。详细信息请登录留学中国网

站查看：http://www.campuschina.org/zh/content/de-

tails1003_122933.html

2、西安交通大学思源留学生奖学金：一等奖免交学费，提供

生活费800元/月；二等奖免交学费，提供生活费500元/月。

其它费用学生自理。学生直接通过我校申请系统提交申请。

3、西安交大-西安市政府“一带一路”留学生奖学金：该奖

学金由西安市政府设立，西安交通大学为奖学金生接收培养

高校并为奖学金生提供学费优惠。

一等奖免除学费100%，奖学金15000元/年/人； 

二等奖免除学费50%，奖学金15000元/年/人；

三等奖：免除学费30%，奖学金15000元/年/人。

另，入学后，自费生如表现优秀，可申请中国政府优秀来华

留学生奖学金、陕西三秦外国留学生奖学金、西安交通大学

优秀留学生奖学金等。

奖学金
Scholarships:06
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杂费
1、留学生实行全员保险。保险费800元/人/年。 

2、持X（学习）签证的学生入境后需申请居留许可。一年期

居留许可办理费用400元，两年800元，三年及以上1000元。 

3、入境后申请居留许可需提供有效外国人体格检查记录。请

携带所有体检材料（如已经做过），在华进行外国人体格检

查或验证，费用400元左右。如首次来华且学习期限超过1

年，可申请免体检费。

4、自费生需交注册费，400元/年，入学报到时与学费同时

交。 

5、请参照录取通知书上的经费部分确认本人经费类别及对应

应交费用。 

Charges
1、All the international students studying in China are required to purchase 
medical insurance which is 800 RMB/person/year. 
2、X visa holders should apply for Residence Permit after enrolled, which will 
cost 400 RMB for one year, 800 RMB for tow years and 1000RMB for three years. 
3、Certificate of Health Examination Report for Foreigners is one of the 
required documents for applying for Residence Permit. Students who have 
their health report from their home country must have the original one 
verified, or recheck by Shaanxi Entry-Exit Inspection and Quarantine Bureau 
with 400 RMB charges approximately. Students who FIRST apply for more 
than one year can be exempted by the charges.   
4、Self-sponsored students have to pay for registration fee 400 RMB per 
academic year along with tuition fee.
5、Please refer to your admission notice to confirm which fees have been 
covered in your scholarship and which are left for yourself to pay.

房型
Room 
Types  Fees 

Standard

Single room I
 (W13)

First time

Renew

First time

Renew

First time

Renew

First time

Renew

First time

Renew

First time

Renew

First time

Renew

Per Day Half Year One year

Single room II 
(W13)

Single room III
 (W13)

Single room IV
 (W7)

Double room I 
(W13)

Double room II
 (W8)

Four-bed room
（W8）

费用

单人间 I (W13)
首次 150 17,000 25,000

24,000

20,000

19,000

19,000

18,000

25,000

24,000

11,000

10,000

10,000

9,000

6,500

5,500

16,000

12,000

11,000

11,000

10,000

14,000

13,000

7,000

6,000

6,000

5,000

4,000

3,000

150

120

120

100

100

110

110

65

65

45

45

20

20

150 17,000 25,000

24,000

20,000

19,000

19,000

18,000

25,000

24,000

11,000

10,000

10,000

9,000

6,500

5,500

16,000

12,000

11,000

11,000

10,000

14,000

13,000

7,000

6,000

6,000

5,000

4,000

3,000

150

120

120

100

100

110

110

65

65

45

45

20

20

每天 半年 一年

续费

首次

续费

首次

续费

首次

续费

首次

续费

首次

续费

首次

续费

单人间 II (W13)

单人间 III (W13)

单人间 IV (W7)

双人间 I (W13)

双人间II(W8)

四人间

兴庆校区

注: 只有西安交通大学奖学金生可申请四人间。 NOTICE: Only the XJTU scholarship students can apply for the four people room.

单位：人民币/人 Xingqing Campus  Unit: RMB /Person

费用须知 
Payment07

住宿费
留学生住宿分兴庆、雁塔、创新港三个校区。校区由学校根

据当年度学校政策统一安排。学生需在线自主预定房间。

登录西安交通大学国际教育学院网上报
名系统，点击“个人自费”或“西安交
通大学奖学金”，选择“本科生”，根
据提示，完成在线申请。

收到电子版预录取通知书，并
交纳相关费用，上传银行收据
扫描件至我校申请系统；

正式录取，发放录取通知书和
签证表等材料。

Accommodation Payment
There are three campuses providing accommodation for international 
students, namely Xingqing Campus, Yanta Campus and Iharbor Campus. The 
university will arrange which campuses host international students according 
to the accommodation policy of that year. Students are required to book the 
room online according to the policy.

Log in School of International Education 
online application system. Please select 

‘Self-sponsored’ or ‘Xian Jiaotong Universi-
ty Scholarship’ and then select ‘Bachlor’ to 
complete your online application according 
to the guide and upload the scanned copy of 
all the required application documents;
Online Application 
System: https://xjtu.17gz.org

If you pass the initial review and 
receive Pre-admission Notice in 
electronic edition, please pay the 
application fee and upload the 
scanned copy of bank receipt to 
online application system;

Application complete. Admission 
Notice and Visa form will be given.

1、Chinese Government Scholarship provides a full scholarship which covers 

tuition waiver, accommodation, stipend for 2500 RMB/Month, and compre-

hensive medical insurance. It is required for applicants to contact with 

relevant dispatch organization in advance. For more information, please read 

the link below: 

http://www.campuschina.org/zh/content/details1003_122933.html

2、XJTU Siyuan International Student Scholarship: first prize provides an 
exemption of tuition fees and stipend for 800 RMB/month, second prize 
provides an exemption of tuition fees and stipend for 500 RMB/month. Please 
apply through university online application system. 

3、XJTU-Xi’an City Government Belt & Road Scholarship: It is founded by Xi'an 
Municipal Government and Xi’an Jiaotong University. It offers scholarship of 
15000 RMB/year for each students as well as favorable tuition fee terms as 
follow: 
First prize provides exemption of 100% tuition fees.
Second prize provides exemption of 50% tuition fees.
Third prize provides exemption of 30% tuition fees.
After enrollment, based on performance, self-sponsored students can apply 
for China Scholarship Council for Outstanding International Student, Shaanxi 
San Qin International Student Scholarship, Xi’an Jiaotong University Scholar-
ship for Outstanding International Student etc.



9,700

8,700

18,400

17,400 

9,200

8,200 

17,400

16,400

Floor  

Room Types

Fees 
Standard

First
 time

Renew

Double
 room Single room Double 

room
Single 
room

First/Second/
Third/Seventh/Eighth Fourth/Fifth/Sixth

Yanta Campus  Unit: RMB /Person

首次 9,700

8,700

18,400

17,400 

9,200

8,200 

17,400

16,400续费

雁塔校区

楼层

房型

费用标准

双人间 单人间 双人间 单人间

一楼/二楼/
三楼/七楼/八楼 四楼/五楼/六楼

单位：人民币/人

首次 50

50

5,500

4,500

9,000

8,000续费

创新港(5人套间) 

每天 

费用标准 

半年 一年 

单位：人民币/人

付款方式

方式1: 通过Visa/Master/JCB/ 银联卡、微信、支付宝，线上支付。

方式2: 通过现金、银联卡、银行转账(电汇需提供转账凭证原件，报

到注册时供财务核验)线下支付。

付款方式: 

通过现金、银联卡、银行转账(电汇需提供转账凭证原件，报

到注册时供财务核验)线下支付。

Ways to pay for tuition fee: 

Cash, Bank Transfer (If you pay by wire transfer, please keep the receipt for showing to us 

when you register at the university).

50

50

5,500

4,500

9,000

8,000

Iharbour Campus (Five-room Flat)  

  Unit: RMB/Person  

Fees 
Standard  

First time  

Per Day Half Year One Year

Renew  

  Unit: RMB/Person

D. Ways to Pay for Accommodation Fee:

Way 1: Online payment: Visa/Master/JCB/ Union Pay Card, Wechat, Alipay.

Way 2: Offline payment: Cash, Union Pay Card, Bank Transfer (If you pay by wire transfer, 

please keep the receipt for showing to us when you register at the university).

8,000 15,000学  费

1学期 1学年

预科/汉语进修生项目（单位：元）

8,000 15,000Tuition Fees  

One Semester  One Academic Year  

B. Foundation/ Chinese Language Program   Unit: RMB

22,000 20,000 40,000

学费 

本科生

理工类 人文经管类 艺术类 医学类

中文授课学历项目（单位：元/学年）

Tuition Fees Chart 

22,000 20,000 40,000Bachelor  

Science & 
Engineering  

Business\Econom-
ics\Humanities  Arts Medicine 

A. Chinese-taught Program   Unit: RMB/Academic Year

账户名/Account Name: 

西安交通大学/XI’AN JIAOTONG UNIVERSITY

开户行/Bank of Deposit: 

中国银行西交大支行/Bank of China Shaanxi Branch Xi’an, Xi’an Jiaoda Sub-Branch

账号/Account Number:

美元/Dollar: 103600215153    欧元/Euro: 102400215168   日元/Yen: 102000215162

银行代码/Swift Code: BKCHCNBJ620

账户信息
University Account Information:08

Introduction to Typical 
International Bachelor Programs
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